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Z A P I S N I K 

 

Sa redovne, izborne skupštine Srpske Ornitološke Federacije  2023. 
 

       Dana 11.06.2023. godine sa poĉetkom u 10h u prostorijama Doma kulture u Ugrinovcima  odrţana je 

redovna izborna skupština Srpske Ornitološke Federacije. 

 

       Skupštini su prisustvovali: Robert Tomek (predsednik), Dragan Kusonić (potpredsednik), Miroslav 

Stojanović (sekretar), Marina Jovanović (blagajnik),Dragan Ćamilović (ĉlan UO.), Miloš Stanković (ĉlan 

UO) Aleksandar Jovanović (predsednik  SO.),Saša Janković (predstavnik NO SOF), Branislav Karajović 

(predsednik DK.) nagradjeni ĉlanovi SOFa – Prvaci Srbije kao i delegati udruţenja ĉlanica saveza i sekcija 

pri savezu. 

 

        Po planu toka skupštine prvi (sveĉani) deo ovog zasedanja bio je posvećen  podeli pehara prvacima 

Srbije za 2022./23..god.. 

  

        Predsednik Robert Tomek  u uvodnoj reĉi poţeleo je dobrodošlicu svim prisutnima i zahvalio im se što 

su došli u ovolikom broju i ĉestitao    dobitnicima priznanja “prvaka Srbije” poţelevši im puno uspeha u radu 

i u svim narednim sezonama. 

 

Nakon uvodne reĉi zamolio je ĉlanove takmiĉarske komisije da proĉitaju imena osvajaĉa ovih laskavih titula i 

dobitnicima uruĉe pehare. 

 

    Reĉ je uzeo predsednik takmiĉarske komisije g. Miloš Stanković koji je pozdravio sve prisutne i ĉestitao 

nagraĊenima a nakon toga i uruĉio priznanja. 

 

ПРВАЦИ СРБИЈЕ за сезону 2022-2023: 

* СЕКЦИЈА „A“ – КАНАРИНЦИ ПЕСМЕ „HARZER ROLLER“ – Константин Јанићијевић 

(32 бода), Друштво за заштиту и одгој птица „Луг“ Пожаревац 

* СЕКЦИЈА „B“ – КАНАРИНЦИ ПЕСМЕ „MALINO“ – Горан Степановић (57 бодова), 

Друштво за заштиту и одгој птица „Славуј“ Београд 

* СЕКЦИЈА „D“ – КАНАРИНЦИ БОЈЕ (ЛИПОХРОМНИ) – Иван Ковач (393 бода), 

Удружењеза заштиту и одгој ситних животиња „СРЕМСКА МИТРОВИЦА“ Сремска Митровица 

* СЕКЦИЈА „D“ – КАНАРИНЦИ БОЈЕ (МЕЛАНИНСКИ) – Александар М. Јовановић - 

„мајстор одгоја“(739 бодова), Друштво за заштиту и одгајање птица „ГАЈ“ Ниш 

*СЕКЦИЈА „D“ – КАНАРИНЦИ БОЈЕ (МОЗАИЧНИ) – Драган Николић (1292 бода), 

Друштво за заштиту и одгој птица „Славуј“ Београд 

* СЕКЦИЈА „E“ – КАНАРИНЦИ СТАСА (ПОЛОЖАЈА) – Растислав Турчан (408 бодова), 

Удружење одгајивача ситних животиња „Голуб“ Бачка Паланка 

* СЕКЦИЈА „F 1“ – ДОМЕСТИФИКОВАНЕ ЕГЗОТЕ – Стефан Милошев (1190 бода), 

Клуб за заштиту и одгој птица „СОМБОР“ Сомбор 

* СЕКЦИЈА „F 2“ – НЕДОМЕСТИФИКОВАНЕ ЕГЗОТЕ – Нико од такмичара не испуњава 

услов по такмичарском правилнику 
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* СЕКЦИЈА „G 1“ – ЕВРОПСКА ФАУНА – Боривоје Мицић (491 бода), 

Друштво за заштиту и одгајање птица „ГАЈ“ Ниш 

* СЕКЦИЈА „H“ – ХИБРИДИ / БАСТАРДИ – Бојан Јовановић - „мајстор одгоја“ (466 бодова), 

Друштво за заштиту и одгајање птица „ГАЈ“ Ниш 

* СЕКЦИЈА „I 1“ – ИЗЛОЖБЕНЕ ТИГРИЦЕ – Мирко Спасић (393 бода), 

Удружење одгајивача ситних животиња „ЗОО ЈАГОДИНА“ Јагодина 

* СЕКЦИЈА „I 2“ – ИЗЛОЖБЕНЕ ТИГРИЦЕ БОЈЕ – Давор Марковић (383 бода), 

Удружење одгајивача ситних животиња „ЗОО ЈАГОДИНА“ Јагодина 

* СЕКЦИЈА „J“ – „AGAPORNIS“ – Миомир Бошњак - „мајстор одгоја“ (452 бода), 

Удружење одгајивача ситних животиња „СЕКЦИЈА-ПТИЧАРА“ Суботица 

* СЕКЦИЈА „K“ – АУСТРАЛИЈСКИ ПАПАГАЈИ – Звонимир Свирчев - „мајстор одгоја“ 

(1207 бодова), Удружење одгајивача ситних животиња „СЕКЦИЈА-ПТИЧАРА“ Суботица 

* СЕКЦИЈА „L“ – АЗИЈСКИ И АФРИЧКИ ПАПАГАЈИ – Марко Шарчевић (111 бода), 

Удружење одгајивача ситних животиња „СЕКЦИЈА-ПТИЧАРА“ Суботица 

* СЕКЦИЈА „M“ – АМЕРИЧКИ ПАПАГАЈИ – Срђан Војкић –„мајстор одгоја“ (93 бода), 

Клуб за заштиту и одгој птица „СОМБОР“ Сомбор 

* СЕКЦИЈА „N“ – „AMAZON - CACATUA - ARA - LORIUS – LORRICULUS“ – Мирослав 

Радулашки (31 бод), Удружење одгајивача ситних животиња „СЕКЦИЈА-ПТИЧАРА“ Суботица 

* СЕКЦИЈА „O“ – ГРЛИЦЕ И ЕГЗОТИЧНИ ГОЛУБОВИ – Горан Сапожниченко (1084 бодова), 

Клуб за заштиту и одгој птица „СОМБОР“ Сомбор 

* СЕКЦИЈА „P“ – ПРЕПЕЛИЦЕ И ЈАРЕБИЦЕ – Горан Сапожниченко (686 бодова), 

Клуб за заштиту и одгој птица „СОМБОР“ Сомбор 

* СЕКЦИЈА „C3“- КАНАРИНЦИ ПЕСМЕ „СРПСКИ ПЕВАЧ СЛАВУЈАР“ – Станиша Крстић (190 

бодова), Друштво за заштиту и одгој птица певачица „Багдала“ Крушевац 

* СЕКЦИЈА „S 1“- ШТИГЛИЋ И БАСТАРДИ СА ПЕСМОМ ШТИГЛИЋА – Раде Царевић 

(13 бодова), Удружење за одгој, заштиту и проучавање птица и њиховог станишта „ЗЛАТНО 

ПЕРО“ Крушевац 

*НАЈУСПЕШНИЈЕ ДРУШТВО - Клуб за заштиту и одгој птица „СОМБОР“ Сомбор 

(6308 бодова). 

 

    Delegati su gromoglasnim aplauzom pozdravili sve nagraĊene. 

    Nakon zajedniĉke fotografije nagradjenih, predsednik Tomek još jednom je ĉestitao svim nagraĊenima 

poţelevši im puno uspeha u daljem radu. 

 

        Nakon kratke pauze predsednik je ponovo pozdravio sve prisutne i otvorio zasedanje redovne izborne 

skupštine Srpske ornitološke federacije za 2022/23.godinu. 

 

        Zasedanje je zvaniĉno poĉelo izborom verifikacione komisije i utvrdjivanjem kvoruma. Za verifikacionu 

komisiju jednoglasno su izabrani gĊa Marina Jovanović i g.Rastislav Turĉan koji su pristupili proveri 

punomoćja i utvrĊivanju kvoruma.  

Komisija je utvrdila da je na skupštini  prisutno 34 od 65 delegata sa pravom glasa ĉime su potvrdili prisustvo 

kvoruma za nesmetan rad i odluĉivanje skupštine. 

 

     Skupština je nastavljena  saopštavanjem dnevnog reda od strane predsedavajućeg. 

     Dnevni red je dat na razmatranje potom je   jednoglasno usvojen. 

 

DNEVNI RED : 

 

1. Izbor i izveštaj verifikacione komisije; 

2. Izbor dva overivaĉa zapisnika; 

3. Razmatranje i usvajanje zapisnika sa predhodne Skupštine SOF-a; 

4. Verifikacija novih i brisanje neaktivnih ĉlanica SOF-a; 

5. Izveštaj predsednika o radu SOF-a za 2022.god i mandatni period; 

6. Finansijski izveštaj blagajnika za 2022.god.; 



 

7. Izveštaj o radu Sudijske organizacije SOF-a; 

8. Izveštaj sa 1. COM BALKAN CUP-a i 63. Ornitološkog šampionata Srbije ; 

9. Izveštaji sekcije SOF-a (slavujari, štiglići i bastardi pesme) ; 

10. Izveštaj takmiĉarske komisije za takmiĉasku sezonu 2022/23; 

11. Izveštaj odbora za zaštitu ptica u prirodi; 

12. Izveštaj Nadzornog odbora; 

13. Diskusija o podnetim izveštajima i glasanje o istim; 

14.Izbor radnog tela za voĊenje izbornog procesa 

15. Predstavljanje kandidata 

16. Izbor predsednika saveza za mandatni period 2023.2027.god. 

17. Izbor i verifikacija ĉlanova UO, NO,DK i TK. 

18. Plan i program za 2023 godinu; 

19. . Odluka o visini ĉlanarine i cene prstenova za 2024-tu godinu; 

20. Izbor suorganizatora 64-og Ornitološkog šampionata Srbije 

21. UtvrĊivanje kalendara izloţbi i takmiĉanja za 2023/24.god.; 

22. Razno 

 

Druga tačka. Izbor dva overivaĉa zapisnika; 

   Predsednik saveza Tomek  predlaţe da iz tehniĉkih razloga overivaĉi budu iz mesta blizu zapisniĉara kako 

bi se tehniĉki proces potpisivanja olakšao. Predloţeni su g. Milovan Stojadinović  i g. Branislav Karajović iz 

Kruševca. Predlozi su jednoglasno usvojeni. 

 

Treća tačka bila je “Razmatranje i usvajanje zapisnika sa prethodne  Skupštine SOF-a” 

   Predsednik je otvorio ovu taĉku i podsetio prisutne da su zapisnik dobili na zvaniĉne e-mail adrese te ih 

pozvao da se izjasne o istom. Nije bilo prijavljenih za reĉ. Zapisnik sa prethodne skupštine usvojen je 

jednoglasno. 

 

Četvrta tačka. Verifikacija novih i brisanje neaktivnih ĉlanica SOF-a;  

   Reĉ je dobio sekretar g.Miroslav Stojanović koji je izneo da novih aplikaciaj i zahteva za prijem u 

ĉlanstvo nije bilo. Što se brisanja iz ĉlanstva tiĉe na osnovu statuta uslov za brisanje iz ĉlanstva ispunila su 

dva društva i to: udruţenje  ’’Deda brka’’ iz Despotovca i udruţenje ’’Kardueli’’ iz Kragujevca. Obzirom da 

su razlozi za njihovo brisanje statutarne prirode nije potrebno glasanje već samo konstatacija ĉinjeniĉnog 

stanja.TakoĊe udruţenje ’’Cvrkut bilbil boster’’ iz Novog Sada ĉiji je prijem od strane skupštine odobren na 

prethodnom zasedanju nije ispunilo sve statutarne obaveze za ravnopravno ĉlanstvo te proces njihovog 

prijema nije ni okonĉan. Sekretar je obavestio ovo udruţenje o njihovom statusu ali nije bilo povratne 

reakcije. 

    Nadalje je reĉ uzela blagajnica gĊa Marina Jovanović i saopštila da postoje dva udruţenje koja prethodne 

godine nisu ispoštovala svoju statutarnu obavezu i nisu izmirila ĉlanarinu. To su udruţenja : ’’Kragujevac’’ iz 

Kragujevca i udruţenje ’’Zeba’’ iz Kikinde ali da oni jošuvek nisu stekli uslov za brisanje iz ĉlanstva. 

Skupština je verifikovala ove promene. 

 

Peta tačka:Izveštaj predsednika o radu SOF-a za 2022.god i mandatni period;  

   Predsednik je podsetio da su svi izveštaji poslati udruţenjima ĉlanicama elektronskim putem , ali je ipak 

proĉitao svoj izveštaj koji sadrţi uspehe i rad Upravnog odbora na koje je jako ponosan. 

Izveštaj predsednika je od strane delegata ispraćen gromoglasnim aplauzom. 

 

Šesta tačka: Finansijski izveštaj blagajnika za 2022.god.; 

    I ovaj izveštaj predstavnici udruţenja ĉlanica takoĊe su dobili pre poĉetka skupštine. 

Blagajnica je obrazloţila deo izveštaja koji se odnosi na plaćene ĉlanarine udruţenja, individualne ĉlanarine, 

nabavku prstenova za obeleţavanje ptica kao i o sudijskim ĉlanarinama. Blagajnica je izrazila nezadovoljstvo 

po pitanju aţurnosti pojedinih društava u pogledu blagovremenog slanja porudzbenica za alkice kao i neĉitko 

i neadekvatno popunjavanje istih što kasnije dovodi do pogrešno poruĉenih prstenova i drugih problema u 

nabavci. Opomenula je sve delegate da na to obrate paţnju jer u buduće neĉitke i neadekvatno popunjene 

porudzbenice neće biti realizovane već će biti vraćene pošiljaocu. TakoĊe, Marina je ukazala i na problem 



 

distribucije i slanja prstenova pojedinim ĉlanicama gde vrednost poštarine prevazilazi vrednost same pošiljke 

što sa ekonomskog aspekta nije opravdano. Rekla je da se ona trudi koliko je u njenoj moći  da takve pošiljke 

pošalje grupno pogotovu ako u istom gradu postoje više društava, ali da neka udruţenja negativno reaguju na 

takav vid slanja. 

Na ovu temu reĉ je uzela gĊa. Jelena Virić, delegat udruţenja ’’Major’’ iz Uţica i iznela predlog da se 

distribucija tj. poštarina za narudzbine ispod 100kom. obeleţavajućih alki plaća od strane poruĉioca. Nakon 

kraće rasprave ovaj predlog je stavljen na glasanje i jednoglasno usvojen te će od sada iznos poštarine za 

pošiljke ispod 100 prstenova snositi naruĉilac tj. udruţenje koje je alke naruĉilo. 

Blagajnica Marina skrenula je i paţnju svim delegatima da po prijemu prstenje odmah i podele ĉlanovima 

kako bi se na vreme uoĉile eventualne greške i ispravile u narednim turama, a ne kao do sada da se ĉeka da 

proĊe i treća tura pa se onda konstatuju greške kada više nema naĉina za njihovo ispravljanje. 

Delegati su i na ovaj problem reagovali i predloţili da se uvede rok za ţalbu na eventualnu nepravilnost ili 

grešku prilikom nabavke alki. Jednoglasnom odlukom odluĉeno je da je rok za ţalbe na eventualne 

nepravilnosti i greške u distribuiranim prstenovima 10 (deset) dana od dana prijema alki. TakoĊe apeluje se 

da se svi prevashodno baziraju na poruĉivanje prstenova u prve dve ture alkica jer nakon treće ture nema više 

prostora za bilo kakve intervencije i ispravke. 

Drugi deo finansijskog izveštaja obrazloţio je predsednik g. Robert Tomek i izrazio njegovo zadovoljstvo 

radom upravnog odbora u realizaciji prethodno zacrtanih ciljeva kao i ĉinjenicom da je prethodna godina bila 

prepoznatljiva po kapitalnim investicijama koje su u potpunosti opravdale svoju svrhu. 

 

Sedma tačka: Izveštaj o radu Sudijske organizacije SOF-a;  

   Reĉ je dobio predsednik SO g. Aleksandar Jovanović koji je ukratko prisutne upoznao sa situacijom u SO i  

radu u prethodnom periodu.Pored redovnog ocenjivana na izloţbama u organizaciji ĉlanica SOFa, Izdvojio je 

i uĉešće naših sudija meĊunarodnim izloţbama. Jovanović istiĉe da se SO u prethodnom periodu znaĉajnije 

bavila i edukacijom kako sudija, tako i ĉlanstva tj. odgajivaĉa  organizovanjem seminara u Kruševcu, Nišu i 

Jagodini... 

Predsednik SO izneo je problem sudijske organizacije sa kvantitetom sudija za pojedine sekcije, pogotovu u 

sekciji papagaja , egzota i kanarinaca pesme malino kao i sa malim brojem pripravnika i da za taj problem 

trenutno ne vidi rešenje. Postavilo se i pitanje šta se dešava sa ocenjivaĉima sakcije S1. Aleksandar Jovanović 

je upoznao prisutne da su na odrţanom delu drţavnog šampionata za sekcije S1 dvojica kandidata polagala 

ispit i da na ţalost nisu poloţili. Ipak Jovanović smatra da ta sekcija ima budućnost. Jovanović je pohvalio 

sekciju Slavujara gde već sada imamo dvojicu novih pripravnika. 

Za reĉ se javio Miroslav Stojanović sa ţeljom da delegatima malo pribliţi situaciju na odrţanom  ispitu za 

sudije sekcije S1 kako ne bi došlo do pogrešnih interpretacija. Tom prilikom Stojanović je podsetio prisutne 

da je sekcija S1 u više navrata predlagala i molila SO da se ocenjivaĉima te sekcije proklamacijom dodeli 

status sudije, obzirom da oni nisu imali mentore, pa ĉak i uzimajući u obzir praksu COM-a pri promovisanju 

sudija za nove sekcije i sekcije u nastajanju. Ipak nije došlo do pozitivnog odgovora i razumevanja po tom 

pitanju od strane SO koji su zahtevali da ocenjivaĉi tj. kandidati moraju polagati sudijski ispit kao i kandidati 

bilo koje druge sekcije. Obzirom na takav stav SO na odrţanom delu drţavnog šampionata za sekciju S1 

organizovan je ispit dvojici kandidata i desilo se upravo ono ĉega se ’’sekcija’’ i plašila. Naime, na 

organizovanom seminaru uoĉi šampionata obojica kandidata su poloţila pismeni i usmeni deo ispita te je 

ostalo da se na sutrašnjem šampionatu faktiĉki potvrdi i kompletira proces polaganja praktiĉnim 

ocenjivanjem  ptica. Tada je zapravo došlo do neoĉekivane situacije. Praksa i naĉin ocenjivanja po pravilniku 

sekcije S1 nalaţe da dojica ocenjivaĉa ptice ocenjuju u paru i da tom prilikom popunjavanju radne ocenske 

liste a da bodove sa tih listi delegati na takmiĉenju  unose u konaĉne liste koje su i zvaniĉna potvrda uĉinka 

ptice na takmiĉenju. Ovom prilikom takav vid ocenjivanja i pravilnici sekcije nisu uzeti u obzir te su 

ocenjivaĉi ocenjivali odvojeno i sami popunjavali kako radne tako i konaĉne ocenske liste. Neuzimajući u 

obzir  nesklad u ocenama ispevanih tura, jer to nije bio glavni razlog njihovog neuspehu na polaganju ( jer 

niko od ispitivaĉa nebi mogao da utvrdi koji je ocenjivaĉ zapravo adekvatno ocenio pticu) zakljuĉujemo da je 

razlog neprolaska ispita zapravo neadekvatno popunjavanje konaĉnih ocenskih listi tj. propisti tehniĉke 

prirode izazvani tremom kandidata kao što su netaĉno sabiranje poena, ne potpisivanje ocenske liste ili 

neadekvatno oznaĉavanje klase ptice koja se ocenjuje isl. Tom prilikom od strane ispitne komisije predoĉeno 

je da po jednom od osnovnih pravila SO neadekvatno popunjavanje ocenske liste samo po sebi povlaĉi 

’’padanje’’ na ispitu.  Stojanović istiĉe da ne pokušava da opravda ocenjivaĉe jer naprosto nema opravdanja 



 

da : dva i dva budu tri, ali smatra su takva pravila isuviše stroga i da on liĉno misli da se takvim pravilima 

akcenat baca na formu, a ne na suštinu koja je po njegovom mišljenju bitnija. 

Ipak Stojanović naglašava da nema nikakve zamerke na rad i odnos Ispitne komisije prema kandidatima na 

ovom ispitu, šta više Stojnović  pohvaljuje i istiĉe da je Ispitna komisija na ĉeli sa g. Dr. Nenadom 

Radojiĉićem  korektno i sa puno uvaţavanja radila svoj posao, ali da su prosto prestroga pravila dovela do 

ove situacije da sada više nemamo nikakve ocenjivaĉe za ovu sekciju. 

Zbog svega gore reĉenog Stojanović izraţava ţaljenje i bojazan za dalje funkcionisanje sekcije i nije siguran 

da li će sekcija uspeti da se konsoliduje kao i da li će i kada pronaći nove pripravnike ocenjivaĉe. Ipak se 

nada da će rukovodstvo sekcije pronaći neko rešenje te da će nešto više o planovima sekcije ĉuti od 

predstavnika iste na ovoj skupštini. 

Za kraj kako ne bi došlo do nesporazuma Sojanović ţeli ponovo da istakne da on liĉno kao i rukovodstvo 

sekcije nema primedbe na rad ispitne komisije već iskljuĉivo na prestroga pravila za polaganje sudijskog 

ispita. 

 

Osma tačka Izveštaj sa 1. COM BALKAN CUP-a i 63. Ornitološkog šampionata Srbije ; 

     Reĉ je dobio g. Dušan Stevanović  predstavnik društva GAJ iz Niša, realizatora i suorganizatora COM 

BALKAN KUPa i 63. Ornitološkog šampionata Srbije i proĉitao izveštaj koji sublimira dogaĊaje na ovoj 

manifestaciji. Naglašava se ĉinjenica da je ovo bio istorijski uspeh kako za SOF tako i za celokupnu 

ornitologiju Srbije. Udruţenje GAJ bilo je domaćin ovog istorijskog dogaĊaja na kome su uĉestvovale skoro 

sve zemlje iz regiona kao što su Crna gora, Severna Makedonija, Bosna i Hercegovina, Bugarska i Turska. 

Odgajivaĉi su imali tu ĉast da njihove ptice ocenjuju najuglednije svetske sudije, a naš savez tu ĉast da ugosti 

najeminentnije svetske ornitološke struĉnjake na ĉelu sa predsednikom Com-a g. Ramoom. 

Nakon predstavljanja statistike i podataka vezanih za ove dve manifestacije g. Stevanović  se zahvalio svima 

na uĉešću, a upravnom odboru na pomoći u organizaciji. Izveštaj društva Gaj  ispšaćen je aplauzom prisutnih. 

 

Deveta tačka:Izveštaji sekcije SOF-a (slavujari, štiglići i bastardi pesme) 

     Obzirom da sekcija Slavujara nije dostavila pisani izveštaj, g. Karajivić je usmenim putem delegate 

upoznao sa radom sekcije u prethodnom periodu i planovima za naredni. Istakao je uĉešće ĉlanova sekcije i 

organizaciju ĉetiri takmiĉenja koja su se odrţala u Beogradu, Kruševcu, Nišu u okviru COM Balkan kupa i 

63 Ornitološkog šampionata Srbije kao  i meĊunarodno takmiĉenje u Bukureštu.  

Karajović je istakao veliki napredak u kvalitetu ptica što  potvrĊuju i osvojeni bodovi na takmiĉenjima ali i u 

promeni pristupa odgajivaĉa koji su shvatili poentu i zanĉajno unapredili svoj rad na školovanju ptica i 

njihovom odgoju. TakoĊe g.Karajović sa ponosom istiĉe da se svakoga dana povećava broj odgajivaĉa ovih 

ptica, kako u Srbiji tako i širom sveta gde je interesovanje za ovu našu rasu ogromno. Sekcija se moţe 

pohvaliti i na ţalost retkom pojavom da već sada ima i  pripravnik za sudiju ali i velikim interesovanjem 

mladih odgajivaĉa da postanu deo ove slavujarske priĉe te da ova sekcija raste iz dana u dan po svim 

aspektima.  

I ovaj izveštaj ispraćen je gromoglasnim aplauzom. 

    U nastavku je reĉ dobio g. Slobodan Kuljić, predstavnik sekcije odgajivaĉa Štiglića i bastarda pesme SOFa. 

G. Kuljić je upoznao prisutne da je ova godina u sekciji S1 bila izborna godina i da je izabrano novo 

rukovodstvo na ĉelu sa g. Petrom Milutinovićem koje je svom snagom i sa puno volje i entuzijazma krenulo 

snaţno u još veći razvoj ove sekcije te da je za samo tri meseca organizovano tri takmiĉenja i dva seminara 

zajedno sa drţavnim šampionatom ove sekcije.’’E upravo se na tom Drţavnom šampionatu deslo ono o ĉemu 

je govorio g. Miroslav Stojanović a što je i pored svih uspeha  uzdrmalo  novo rukovodstvo sekcije i doveo 

do problema u sekciji do te mere da je rukovodstvo na ĉelu sa predsednikom Milutinovićem i sekretarom 

Jakovljevićem ponudilo svoje ostavke.’’ Rekao je Kuljić ipak izraţavajući nadu da do toga neće doći i da će 

rukovodstvo sekcije naći rešenje za prevazilaţenje ove nimalo dobre situacije. 

Predsednik Tomek se prikljućio nadanjima g.Kuljića i zahvalio mu se na ovom izveštaju. 

 

Deseta tačka:Izveštaj takmiĉarske komisije za takmiĉasku sezonu 2022/23;  

   Predsednik komisije g. Miloš Stanković  pohvalio broj organizovanih izloţbi i takmiĉenja u prethodnoj 

sezoni i ocenio je kao veoma uspešnu sa najviše organizovanih izloţbi i takmiĉenja zadnjih godina a kao 

kruna sezone bila je organizacija 1. COM Balkan kupa i 63 Ornitološkog šampionata Srbije u organizaciji 

društva GAJ Niš. Pored ove dve izloţbe organizovano je još ĉetiri u organizaciji udruţenja : ’’Sremska 



 

Mitrovica’’ . ’’Zlatno pero’’ iz Kruševca, ’’Sekcija ptiĉara’’ iz Subotice i ’’Kluba za odgoj i zaštitu ptica 

Sombor’’ iz Sombora. 

Takmiĉenje kanarinaca pesme Slavujar odrţana su u Beogradu u organizaciji udruţenja Slavuj i u Kruševcu u 

organizaciji udruţenja Bagdala. 

Takmićenje kanarinaca pesme Malino odrţano je u Velikom Gradištu u organizaciji udruţenja Brica, a 

drţavni šampionat u pesmi štiglića i bastarda pesme odrţano je u Kruševcu u organizaciji udruţenja Zlatno 

pero. 

   Miloš Stanković  i takmiĉarska komisija  zahvalili su se svim organizatorima izloţbi i takmiĉenja kao i 

svim takmiĉarima koji su uĉestvovali na njima. 

Predsednik saveza upoznao je delegate da je Upravnom odboru pristigao i jedan predlog za izmenu i dopunu 

takmiĉarskog pravilnika te je predloţio da i to razmotrimo pri ovoj taĉki dnevnog reda. 

    Sekterar Stojanović obrazloţio je predlog koji se odnosi na ’’Ustupanje, pozajmljivanje  i korišćenje alki za 

obeleţavanje ptica drugog odgajivaĉa i punopravno takmiĉenje tih ptica na izloţbama.’’ 

Radi se o sve uĉestalijoj pojavi  da neki odgajivaći ne naruĉe alkice, naruĉe nedovoljan broj ili pak pogrešnu 

dimenziju alki i smatraju da će dopisom upravnom odboru rešti problem te da će im biti dozvoljeno 

nesmetano izlaganje ptica sa pozajmljenim alkicama od drugog odgajivaĉa ili obeleţene alkama od 

prethodnih godina. 

   Takva odobrenja prosto nisu moguća i nisu u skladu sa takmiĉerskim pravilnikom te se predlaţe njegova 

izmena i dopuna kao i obrazloţenje eventualni mogućnosti za takva rešenja. 

Predlaţe se sledeća izmena: 

PREDLOG IZMENE I DOPUNE TAKMIĈARSKOG PRAVILNIKA SOFa 

III. PRAVILA TAKMIĈENJA 

1. Pravo da se takmiĉi ima svaki ĉlan koji je izmirio obaveze prema svom Klubu a isti platio ĉlanarinu 

SOF-u za datu takmiĉarsku sezonu! 

-1a. Takmiĉar se moţe takmiĉiti samo  pticama obeleţenim odgovarajućim noţnim prstenom na ime  i u 

vlasništvu samog takmiĉara/odgajivaĉa. 

-2a. Izuzetno, takmiĉar se moće takmiĉiti i  pticama obeleţenim drugim alkama (drugog odgajivaĉa, druge 

godine ili proizvoĊaĉa) samo ukoliko je do nedostatka alki takmiĉara došlo greškom distributera ili 

proizvoĊaĉa alki i niukom sluĉaju nije krivica takmiĉara/odgajivaĉa a uz pismenu potvrdu izdatu od strane 

SOF-a sa jasno navedenim brojevima alki koje se koriste. 

2. Bodovanje se vrši po priloţenom pravilniku “Pravilnik o takmiĉenju i bodovanju ” 

3. Takmiĉarske komisije formirane pri udruţenjima duţna su da do 20.02. dostave rang listu izlagaĉa za 

proteklu 

takmiĉarsku sezonu po takmiĉarskim sekcijama (takmiĉarskoj komisiji), odnosno i sami takmiĉari mogu da 

pošalju 

kopije ocenskih listi takmiĉarskoj komisiji 

4. Obavezno priloţiti kopiju ocenskih listi. 

5. Takmiĉarski minimum za izlagaĉe je najmanje 3 izloţbe-takmiĉenja (gde je Drţavni šampionat obavezan) 

u toku 

takmiĉarske sezone, u sluĉaju da u sezoni nije odrţan minimalni broj izloţbe ili takmiĉenja raĉunaće se 

bodovi sa 

odrţanih i dodeliće se nagrada. 

6. U kategoriju za nagraĊivanje ulaze izloţbe gde uĉestvuju minimum pet udruţenja i deset izlagaĉa (ne vaţi 

za 

pevaĉe). 

Predlog izmene i dopune Takmičarskog pravilnija jednoglasno je usvojen i biće implementiran u isti. 

 

Jedanaesta tačka:Izveštaj odbora za zaštitu ptica u prirodi;  

  Nije bilo podnetih  izveštaja. 

 

Dvanaesta tačka: Izveštaj Nadzornog odbora. 

Izveštaj je proĉitao predstavnik Nadzornog odbora g. Saša Janković. (izveštaj će biti sastavni deo ovog 

zapisnika) 



 

G. Janković je izneo da je Nadzorni odbor veoma zadovoljan radom i transparentnošću u radu upravnog 

odbora i da NO nije uĉio nikakve nepravilnosti u bilo kom segmentu rada UO. I još jednom pohvalio rad i 

angaţovanje rukovodstva SOFa. Ovaj izveštaj ispraćen je aplauzom prisutnih delegata. 

 

Trinaesta tačka:  Diskusija o podnetim izveštajima i glasanje o istim; 

   Diskusiju je zapoĉeo predsednik saveza g. Robert Tomek i osvrnuo se na izveštaje sekcija i na poĉetku 

ĉestitao sekciji odgajivaĉa Slavujara i izrazio oduševljenje uspesima koji su u tom smislu postignuti u 

prethodnim godinama a koji prevazilaze i njegova najoptimistiĉnija nadanja. Tomek je istakao da je ponosan 

na to što je kao predsednik, zajedno sa svojim Upravnim odborom bio deo te priĉe i da je mogao da da svoj 

doprinos takvom jednom uspehu svetskih razmera.  Svakako nesmemo zaboraviti i da su naše OMJ sudije za 

Slavujare i kanarince boje g.Milovan Stojadinović i g.Dragan Lazarević ocenjivali na svetskom šampionatu u 

Italiji.  

     Što se izveštaja sekcije ’’štiglićara’’ tiĉe Tomek istiĉe da nije bio upoznat sa detaljima polaganja ispita i da 

on takoĊe smatra da se ponekad preteruje sa strogim pravilima ispitne komisije a da je ipak bilo i sluĉajeva 

kada se i nije baš tako striktno drţalo pravila i pravilnika, ali da su to neke stvari na koje mi i ne moţemo da 

utiĉemo i da moramo prihvatiti takvu situaciju ’’šta je tu je’’. Ipak  Tomek istiĉe da znajući ekipu koja je 

preuzela rukovoĊenje sekcijom na poslednjoj izbornoj skupštini veruje da će ti ljudi naći rešenje i da neće 

dozvoliti da jedna tako lepa priĉa i sav dosadašnji veliki trud ’’padne u vodu’’. TakoĊe uveren je da će im i 

buduće rukovodstvo saveza pomoći na tom putu. 

     Nakon predsednika za reĉ se javio i g. Branislav Karajović koji se takoĊe osvrnuo na izveštaj sekcije S1 i 

podsetio da su i njima dok su pravili srpsku rasu kanarinaca pesme Slavujara mnogi podmetali klinove u 

toĉkove, ali da su oni upornim radom uspeli da prevaziĊu sve to i da doĊu do ovoga gde se sada nalaze. 

Karajović ukazuje na to da je priĉa oko štiglića već poprimila balkanske pa i evropske razmere jer iz liĉnih 

saznanja zna da se mnoge zemlje iz okruţenja ugledaju na nas po tom pitanju i da ţele da imaju ovo što i mi. 

Mnogi iz Evrope i sveta nam se dive, a mi sami unutar organizacije oĉigledno ne vidimo isto što i oni. Ne 

ţeleći da ulazu u struku, Karajović smatra da svo zajedno moramo da imamo više razumevanja za ove ljude, 

entuzijaste koji se is petnih ţila trude da naprave nešto jedinstveno i da moramo svi da im pomognemo a 

prvenstveno Savez i Sudijska organizacija.Karajović iznosi zapaţanje da je ogroman broj ljudi u Srbiji 

zainteresovan za ovu priĉu, da je neverovatan broj i njih i ptica na takmiĉenjima i da se ti ljudi neverovatno 

lepo druţe i saraĊuju na promociji i uzdizanju svega ovoga  te da niko nema prava da tim ljudima uskrati to 

zadovoljstvo da se zvaniĉno takmiĉe i uţivaju u pesmi svojih ptica. ’’Ko to sebi sme da da za pravo’’ zapitao 

se Karajović. On je uputio apel svima a pogotovu SO da se potrudimo i da se pronaĊe modelitet i naĉin da se 

pomogne cela ova prelepa priĉa i ne dozvoli da sve što je do sada uĉinjeno ’’padne u vodu’’. 

Zato poruĉuje sekciji ’’štiglićara’’ da se ne predaju već da budu još sloţniji i jaĉi u nastojanju da ovu sekciju 

podignu na nivo koji zasluţuje. 

    Ovaj govor g.Karajovića ispraćen je gromoglasnim aplauzom. 

Novih prijava za reč nije bilo pa su izveštaji u paketu stavljeni na glasanje i jednoglasnom odlukom 

Skupštine svi usvojeni. 

Ovom tačkom defakto prestaje mandat trenutog predsednika i upravnog odbora. 

 

   Pre nego što se ode na pauzu i pre nego  se preĊe na drugi, izborni deo skupštine, dosadašnji predsednik 

saveza iskoristio je priliku da se još jednom obrati delegatima skupštine. 

   U svom obraćanju Tomek je izrazio veliku zahvalnost ljudima koji su prethodnih osam godina bili u 

njegovom timu i zajedno sa njim radili na ostvarenju velikih ciljeva koji su bili zacrtani na samom poĉetku 

njegovog prvog mandata. 

   Tomek je napomenuo da su za tih osam godina neki ljudi i izašli iz ekipe, neki bili zamenjeni ali da se na 

kraju sve iskristalisalo i da je uz njega ostala ekipa na koju je neizmerno ponosan i bez koje ne bi mogao 

postići sve ono što je postignuto, a to nije malo već je i daleko više nego što je i sam na poĉetku mogao da 

pretpostavi. Iz tih, tada nezamislivih uspeha izdvojio bi svetsko priznavanje naše rase kanarinaca pesme 

Slavujar, uĉestvovanje naših ptica na svetskom prvenstvu, osvajanje najsvetlijih odliĉja naših ptica na 

svetskim izloţbama, kontinuirano uĉešće većeg broja naših sudija na svetskim prvenstvima, zapaţene uloge i 

velike svetske promocije našeg SOFa od strane  naših delegacija ĉak i bez ptica, organizaciju 1. COM 

BALKAN CUP-a, posetu nesem savezu od strane velikih imena svetske avikulture na ĉelu sa  predsednikom 



 

COM-a gospodinom Ramoom, nabavku kompjuterskog programa  za organizacije izloţbi i još mnogo drugih 

uspeha. 

   Sve u svemu, još jednom se zahvalio svima što su imali poverenja u njega i izvinio svima ukoliko je 

ponekad moţda bio arogantan ili nekorektan mada se trudio da takav ne bude. 

    Svi delegati u sali su gromoglasnim aplauzom pozdravili ovo obraćanje predsednika Tomeka i time 

pokazali svoju zahvalnost i poštovanje koje je svojim radom zasluţio.  

Tomek je uĉinio još jedan gest kako bi se zahvalio svojim saradnicima te je upravnom i nadzornom odboru 

uruĉio skroman poklon u vidu uramljene slike UO-NO sa izborne skupštine iz  2015god. i sa poslednjeg 

sastanka UO  2023.god. 

Ovu situaciju iskoristio je i potpredsednik saveza g. Dragan Kusonić  i  u ime Skupštine  SOFa i upravnog 

odbora uruĉio predsedniku Tomeku plaketu za nesebiĉan rad i nemerljiv doprinos u radu SOFa u svoja dva 

mandata na mestu predsednika saveza. Plaketu za doprinos radu saveza u predhodnom periodu  na predlog 

predsednika Tomeka  potpredsednik Kusonić uruĉio je i g. Oskaru Kelemenu. 

   Uz aplauze prisutnih plaketu predsedniku Tomeku u znak zahvalnosti u ime udruţenja Slavuj iz Beograda 

uruĉio je i predsednik tog udruţenja g. Dragan Nikolić 

  Sa takvim raspoloţenjem prisutnih otišlo se na pauzu na kojoj su se delegati mogli okrepiti skromnom 

zakuskom. 

 

Četrnaesta tačka:  Izbor radnog tela za voĊenje izbornog procesa 

   U skladu sa Statutom, nastavkom tj. izbornim delom skupštine predsedava  najstariji delegat na skupštini, a 

to je ovom prilikom bio  g. Dragan Miljković koji se predstavio delegatima i zahvalio svima što je dobio 

ovakvu ĉast da predsedava Skupštinom SOFa. 

   Nakon uvodne reĉi g. Miljković  je dao reĉ dosadašnjem sekretaru Stojanoviću koji je obavestio Skupštinu 

da je jedini kandidat za mesto predsednika g. Dragan Kusonić iz Sombora i da je njegova kandidatura 

blagovremeno pristigla zajedno sa pismenom podrškom 7 udruţenja ĉlanica saveza i to: ’’Klub odgajivaĉa 

ptica SOMBOR’’ iz Sombora, ’’Sekcija ptiĉara SUBOTICA’’ iz Subotice, udruţenje ’’Zlatno pero’’ iz 

Kruševca, udruţenje ’’Sremska Mitrovica’’ , udruţenje ’’Golub’’ iz Baĉke Palanke, udruţenje ’’ZOO 

Jagodina’’ i udruţenje ’’Gaj’’ iz Niša, ĉime su ispunjeni svi uslovi za nastavak izbornog procesa. 

Predsedavajući se zahvalio Stojanoviću i pozvao g.Dragana Kusonića da se predstavi prisutnim delegatima. 

Petnaesta tačka. 

  G. Dragan Kusonić se obzirom da ga većina prisutnih već poznaje ukratko predstavio i rekao da namerava 

da nastavi kontinuitet u radu dosadašnjeg rukovodstva i nastavi tamo gde je stao prethodni predsednik g. 

Tomek mada je priznao da to neće biti lako jer je Robert postavio visoke standarde ali da će on svakako dati 

sve od sebe da SOF nastavi putem uspeha. 

 

Šesnaesta tačka: Predsedavajući je nakon ovoga pozvao delegate da se izjasne tj. glasaju o poverenju 

kandidatu za izbor na mesto predsednika saveza za mandatni period 2023.-2027.god. 

JEDNOGLASNOM ODLUKOM g. Dragan Kusonić izabran je za predsednika Srpske Ornitološke 

federacije za mandatni period 2023.-2027.god 

   Predsedavajići g. Dragan ĉestitao je novoizabranom predsedniku i pozvao ga da zauzme svoje mesto i 

nastavi da predsedava Skupštinom, sada kao zavniĉni predsednik saveza. 

Izabrani predsednik se jošjednom obratio delegatima i zahvalio na podršci i ukazanom poverenju. 

Novoizabrani predsednik g. Kusonić  je delegatima predstavio i svoj tim ljudi i zamolio ih da verifikuju 

njegov predlog sastava novog Upravnog odbora SOFa ĉime je otvorio i sedamnaestu tačku dnevnog reda. 

   Za ĉlanove Upravnog odbora g. Kusonić predloţio je tim ljudi u sastavu: 

Robert Tomek-potpredsednik 

Miroslav Stojanović-sekretar 

Marina Jovanović-blagajnik 

Miloš Stanković-ĉlan 

Milan Mijić-ĉlan 

Jelena Virić-ĉlan 

Svi predloţeni potvrdno su se izjasnili o ţelji da budu deo tima g.Kusonića i sastavni deo UO SOFa te se 

pristupilo glasanju o verifikaciji predloga novog saziva upravnog odbora SOFa. 



 

  JEDNOGLASNOM odlukom skupštine verifikovan je novi sastav UO SOFa nakon ĉega su ĉlanovi zauzeli 

svoja mesta za predsedniĉkim stolom. 

    Predsednik Kusonić za ĉlanove nadzornog odbora obzirom na dosadašnji savestan rad predloţio je da 

ĉlanovi NO ostanu isti i to u sastavu:   Zoran Jakovljević,  Rastislav Turĉan,  Saša Janković 

    Pošto nije bilo drugih predloga ovaj predlog je stavljen na glasanje i JEDNOGLASNOM odlukom 

skupštine izabrani su predloţeni kandidati. 

    Za ĉlanove disciplinske komisije predsednik je predloţio: Branislav Karajović, Milan ĐorĊević, Dragan 

Ćamilović 

 Jednoglasnom dlukom skupštine, izabrana je i disciplinska komisija. 

   Za ĉlanove takmiĉarske komisije na predlog predsednika JEDNOGLASNOM odlukom izabrani su: 

Miloš Stanković , Dragan Nikolić,  Miomir Bošnjak 

 

18. Plan i program za 2023 godinu; 

Obzirom da je plan i program rada za narednu  godinu dostavljen delegatima pre zasedanja Skupštine isti je 

ponovo proĉitan i obrazloţen od strane predsednika Kusonića  te stavljen na razmatranje i sugestije delegata. 

Za reĉ se javio g. Rastislav Turĉan i predloţio da se oznake na obeleţavajućim prstenovima za ptice zaštite 

kod relevantnih institucija i organa kako bi se zaštitila udruţenja, pa i sam SOF od plagijata koji se u sve 

većoj meri pojavljuju na trţištu i kod odgajivaĉa. Postoje informacije da osoba iz Novog Sada poznata 

rukovodstvu SOFa nelegalno proizvodi i distribuira prstenove sa oznakam SOFa pojedinim ĉlanovima i to u 

sve većem broju sluĉajeva. 

Takva nelegalna delatnos pomenutog proizvoĊaĉa negativno utiĉe kako na brojnost ĉlanstva u udruţenjima 

tako i na finansijski aspekt samog saveza pa i na bezbednost i dobrobit ptica uzimajući u obzir upitni kvalitet 

prstenova. 

Nakon duţe rasprave doneta je odluka da se oformi radna grupa koja će se u narednom periodu pozabaviti 

pravnim i svim drugim aspektima i mogućnostima u saradnji sa ministarstvom, nadleţnim inspekcijama i 

ostalim adekvatnim subjektima  i predloţiti adekvatne  mere koje će savez preduzeti u cilju rešavanja ovog 

problema. 

 

19. Odluka o visini ĉlanarine i cene prstenova za 2024-tu godinu; 

Predsednik Kusonić obrazloţio je ovu temu i izneo predlog da tzv klupska ĉlanarina bude 10.000din. na 

godišnjem nivou stim da ostaje odluka da se odobrava 50% popusta za udruţenja koja svoju obavezu ispune u 

propisanom roku do 31. marta tekuće godine. Predlog visine individualne ĉlanarine za 2024.god je da bude 

500din. Predlog je i da se koriguje cena prstenova i to do veliĉine 5,5mm bude 45din, od 6mm do  32mm 

bude 55din, ojaĉani prstenovi 75din. I inox ĉeliĉni prstenovi budu 220din. 

Ovaj predlog povećanja od cca 10% zasnovana je na povećanju troškova nabevke i distribucije prstenova 

(špedicija, transport...) kao i na realnom povećanju svih ostalih troškova funkcionisanja saveza. Napomena je 

da se ove cene odnose na 2024,god a da će vereovatno cene robe i usluga u Srbiji još više porasti do tada. 

Ove promene će omogućiti koliko toliko uspostavljanje sigurnosti u pogledu finansirana rada samog saveza. 

Ovi predlozi su JEDNOGLASNO usvojeni od strane Skupštine SOFa. 

 

20. TAČKA: Izbor suorganizatora 64-og Ornitološkog šampionata Srbije 

Za suorganizatora 64.Ornitološkog šampionata Srbije kandidature su predala dva udruţenja ’’Zlatno pero’’ iz 

Kruševca i ’’Klub odgajivaĉa ptica Sombor’’ iz Sombora. Nakon obrazlaganja delegata oba udruţenja 

kandidati su se sporazumno dogovorili da domaćin ovogodišnjeg Drţavnog šampionata bude udruţenje 

ZLATNO PERO iz Kruševca. 

Skupština je jednoglasno ovom udruţenju ukazala poverenje. 

 

21. TAČKA: UtvrĊivanje kalendara izloţbi i takmiĉanja za 2023/24.god.; 

 

Predloge termina za odrţavanje izloţbi i takmiĉenja u sezoni 2023/24god. Predstavila su sledeća udruţenja: 

SEKCIJA S1: 

21. MAJ 2023. Takmiĉenje S1 – Štiglić Leskovac * **********ODRŢANO 

28. MAJ 2023. Takmiĉenje S1 – Zlatno pero Kruševac *******ODRŢANO 

03-04. JUN 2023. DRŢAVNI ŠAMPIONAT S1 – ZOO Jagodina**ODRŢANO 



 

SEKCIJA S: 

22. OKTOBAR 2023. Takmiĉenje Slavujara – Slavuj Beograd 

29. OKTOBAR 2023. Takmiĉenje Slavujara – Zlatno pero Kruševac 

05. NOVEMBAR 2023. Takmiĉenje Slavujara -  Štiglić Leskovac  

12. NOVEMBAR 2023. Takmiĉenje Slavujara – Bagdala Kruševac 

03. DECEMBAR 2023. Takmiĉenje Slavujara – Gaj Niš 

IZLOŢBE EKSTERIJERA: 

24.-26. NOVEMBAR 2023. Sve sekcije i klase – Sekcija ptiĉara Subotica 

08.-10. DECEMBAR 2023. 64. DRŢAVNI ŠAMPIONAT – Zlatno pero Kruševac 

26.-28. JANUAR 2024. Sve sekcije i klase – Klub odgajivaĉa ptica Sombor 

 

Ostalim udruţenjima koja ţele da organizuju takmiĉenja ili izloţbe nalaţe se da u roku od 7 dana sekretaru 

dostave predlog termina kako bi bili uvršteni u kalendar. 

Najkasnije do 30.06. kalendar će biti dostavljen SO. Za dodatne termine nakon tog roka SO ne garantuje 

dostupnost sudija. 

 

22. tačka : RAZNO. 

Pri ovoj taĉki reĉ je uzeo sekretar Saveza Miroslav Stojanović i preneo predsedniku udruţenja Gaj iz Niša, 

realizatoru 63.Ornitološkog šampionata Srbije da ga pojedini odgajivaĉi stalno zovu i podsećaju da jošuvek 

nisu dobili medalje sa šampionata koje su njihove ptice osvojile. Iz tog razloga Stojanović je još jednom 

zamolio i apelovao na udruţenje Gaj Niš da pokušaju u što kraćem roku  reše ovaj problem i otklone 

nedostatak kako bi ispoštovali ugovorne obaveze, ali i ispoštovali odgajivaĉe i izlagaĉe. Uz svo uvaţavanje i 

razumevanje situacije i iz najbolje namere sekretar je u ime odgajivaĉa zamolio da se ovo reši i ponudio bilo 

kakvu pomoć kako bi ovo zajedniĉki realizovali. G. Miloš Stanković, predsednig udruţenja Gaj Niš razume 

odgajivaĉe i obećao je da će se potruditi da što pre reše problem i ispune ono što što su odgajivaĉi zasluţili. 

 

Na ovu priĉu nadovezao se i predsednik Kusoniĉ i poznavajući situaciju pri organizaciji izloţbi i 

finansijskom delu cele te priĉe predloţio da Skupština odluĉi ono o ĉemu se više puta govorilo a to je da se 

organizatorima drţavnih šampionata  omogući da dobitnicima medalja na izloţbama dodeljuje po jedan 

komplet medalja tj. po jedan primerak od plasmanski osvojene medalje, iako su osvojili po više komada istih 

medalja npr. Da se za osvojene tri zlatne dve srebrne i jedne bronzane medalje odgajivaĉu  dodeli samo jedan 

komplet. Ovo je inaĉe praksa u mnogim evropskim zemljam što bi organizatorima svakako olakšalo samu 

organizaciju. 

Ovaj predlog obrazloţio je i Robert Tomek i projasnio delegatima cilj i svrhu same ideje. 

Predlog je stavljen na glasanje i skupština je jednoglasno usvojila ovaj predlog. 

 

Kako nije bilo više prijavljenih za reĉ SKUPŠTINA JE ZAVRŠENA U 14h i 10min. Predsednik se još 

jednom svima zahvalio i poţeleo srećan put na povratku kućama. 

 

          U Ugrinovcima 

          11.06.2023. godine. 

 

       Zapisniĉar, Sekretar SOF-a                                 M.P.                                     Predsednik SOF-a 

         Stojanović Miroslav                                                                                                   Dragan Kusonić 

                                                                                                                    

          

 

    Overivaĉ zapisnika:  Branislav Karajović                                                                       

 

 

    Ovrivaĉ zapisnika:     Milovan Stojadinović 

                                            

 

  


